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választ ieény15 kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
X= törvény 42. (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
46/1994. (IX. 30:) OGY határozat 91 . §-ára írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Balo g
Zoltán emberi erőforrások miniszteréhez

„Miért szigorították a járóbeteg-szakellátás teljesítmény volumenkorlát szezonális változását
és a degressziót ?

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Korábban K/9803 számon hasonló címmel írásbeli kérdést nyújtottam be Miniszter úrhoz . Arra
szerettem volna választ kapni, hogy az önkormányzati fenntartású, helyi ellátási kötelezettségge l
rendelkező önálló járóbeteg-szakellátó egészségügyi szolgáltatók vonatkozásában . miér t
szigorították a finanszírozást . A feltett kérdésekre nem kaptam választ . A válaszban a fekvőbeteg
ellátásra vonatkozó változásokról tájékoztatott, a járóbeteg-ellátás területén pedig kizárólag az
országos területi ellátási kötelezettségű intézményeket és a speciális tevékenységeket ellátó
szolgáltatókat említi . A degresszióval kapcsolatos felvetésekre Miniszter Úr nem reagált.

Ezért kérdésemet újra, pontosítva felteszem. A Kormány 447/2012 . (XII .29.) Korm. rendelet 2013 .
január. I . napjával szigorította a TVK túllépése esetén alkalmazott degresszióra vonatkozó
szabályokat. A járóbeteg-szakellátásban korábban a TVK pontszámok 10%-os meghaladása eseté n
az alapdíj 30%-át finanszírozta, 10-20%-os túllépés esetén 20%-át fizette ki . Idei év január 1-től
8%-os túllépésig 20%-ot, efelett semmit sem finanszíroz az OEP . Az egynapos sebészetben 10 %-
ról 4%-ra csökkent a degresszió mértéke és az alapdíj 30%-a helyett 25%-át fizetik ki .

Levelében arról tájékoztat, hogy a szezonális indexet az egészségügyi szolgáltatók továbbra i s
alkalmazhatják, ;, e téren nem történt változás.” E területen a vonatkozó jogszabály, a 43/1999
(III.3.) Korm. rendelet és az OEP főigazgatója által a TVKra vonatkozó levél tartalma
ellentmondás van. Utóbbi ugyanis a korábbi évek gyakorlatával ellentétben nem tartalmazza a +/ -
10-os módosítási lehetőséget, mivel a levélben a TVK volumenkerete a szezonális index
tekintetében havi 1/12 részt tartalmaz egységesen minden hónapra . Ez jogértelmezési problémáka t
vet fel.
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A XIII. Kerületi Egészségügyi Szolgálat esetében — hasonlóan a területi ellátási kötelezettségű
szolgáltatókhoz sem a . járóbeteg, sem az egynapos sebészet, sem a laboratórium éves TVK keret e
nem változott az utóbbi években .

Az említett változások a megjelent szakmai becslések szerint 10 milliárd Ft-os forráskivonás t
jelentenek az egészségügyből .

Fentiekre tekintettel kérdezem miniszter urat:
1 .

	

Miért szigorítják a járóbeteg-ellátásban és az egynapos sebészet területén a degresszi ó
szabályait?
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Miért nem tartalmazza az OEP fő igazgatójának levele az aktív járóbeteg-ellátásban a
szezonális indexet?

3 .

	

Tervezik-e felülvizsgálni és korrigálni az említett változásokat?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . március „ "
Tisztelettel:
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Dr. Tóth József
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